
Fibernett eller fortsette med nåværende avtale?  

Nåværende 3-årsavtale med Telenor (Frihet M) utløper i 16. mars 2024. Telenor ønsker å fornye 
med 3 nye år med samme innhold (og pris-modell). 

Maikollen HF vurderer å oppgradere infrastruktur med 1000 Mb/s fiber til alle husstander. 

Vi har sett på alternativer: 

Alternativ 1 – Telenor oppgradere til fiber 

- Ny 5 års avtale med Internett og T-WE. Valgfri båndbredde og kanalvalg innenfor 260 
poeng (kan kjøpe ekstra poeng for høyere hastighet eller flere kanaler) 

- Egenfinansiering på kr. 22.000 pr husstand (tilsvarer kr 30 pr mnd pr hus i 5 år) 
- Høyere månedsavgift ca 700,- mot 534,39 i dag  
- De ønsker ikke å kun oppgradere fiber, men selge totalpakke (Komplett) 

Alternativ 2 – OBOS OpenNet (samme løsning som Mortensrudgrenda) 

- Inngå avtale om oppgradering av infra til fiber 1000/1000 Mb/s 
- Ingen engangskost 
- 250 pr mnd (kun internett) 
- 5 år bindingstid 
- Hver husstand velger selv TV-leverandør (12 mnd binding) evt fellesavtale med lavere 

pris 3-5 år 
- Totalkost med internett og TV vil havne på omtent samme nivå som i dag. 

NB Store innkjøringsproblemer i Mortensrudgrenda, brukere misfornøyd med kvalitet, både 
tekniske problermer og på kundeservice. 

 

Alternav 3 – Telenor, fortsette nåværede avtale med 6 måneder av gangen og vurdere OBOS evt 
andre underveis 

- Kostnad kr 534,39 pr mnd 
- Årlig prisøkning 
- 3 mnd gjensidig oppsigelse 

 

Alternativ 4 – Fornye eksisterende avtale som utløper mars 24 med 3 nye år. 

- Basert på eksisterende infrastruktur, max 1000/100 Mb/s 
- Valgfri båndbredde og kanalvalg innenfor 260 poeng (kan kjøpe ekstra poeng for høyere 

hastighet eller flere kanaler) 
- «Alt» kjøpes fra Telenor, du kan selvfølgelig streame med andre leverandører i tillegg. 
- Fremforhandlet en ny pris på kr. 389,- (mot 534,39 i dag) 
- Ingen prisøkning før mars 2025 

Det vil gi oss: 

- God tid til å vurdere og forberede innføring av  ny løsning (enten OBOS eller andre), mulig 
vi også vil se teknolgiske fremskritt de neste 3 årene som endrer behovene. 

- En årlig besparelse på kr. 165.745,- for MHF i forhold til løende 6 måneders avtaler. 



Konklusjon: 

Det er pr i dag noen få av våre 95 husstander som har høyere hastighet enn 250 Mb/s. 

Kapasitetsmessig så er 250 Mb/s mer enn nok for de aller fleste. Tilbakemelding fra en av de 
som har dette er at de kan sitte 2 stk på hjemmekontor + 2 som gamer/streamer online samtidig 
uten at det er noen problemer med kapasitet/kvalitet. 

Det er pr i dag svært få problemer med den løsningen vi har, og det har heller ikke vært større feil 
de siste årene.  

Alternativ 4 er styrets anbefaling basert på undersøkelser/utredning foretatt av en liten gruppe 
bestående av Johan Bengte, Johan Hatle og Stein Torsvik.  

 


